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ZAPYTANIE 

w sprawie prognozowanego wzrostu kosztów wywozu odpadów w przypadku 
odbioru odpadów segregowanych co dwa tygodnie 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o przedstawienie szacunkowego wzrostu kosztów 
systemu gospodarowania odpadami w Gminie Kórnik w przypadku zwiększenia 
częstotliwości odbioru odpadów plastikowych do dwóch razy w miesiącu.  

Proszę o informację, o ile wzrosłyby koszty odbioru i zagospodarowania odpadów 
na jednego mieszkańca przy założeniu wywozu plastikowych co dwa tygodnie w 
porównaniu do obecnie obowiązującego harmonogramu.  

. 

 

Z poważaniem, 

Radny Miasta i Gminy Kórnik 

Wojciech Fieduk 
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